



## CHAPITRE 19

## CHAPTER 19

Loi modifiant la Loi de la taxe sur les transferts de valeurs mobilières

An Act to amend the Security Transfer Tax Act

[Sanctionnée le 14 avril 1944]

[Assented to, the 14th of April, 1944]

**S**A MAJESTÉ, de l'avis et du consentement du Conseil législatif et de l'Assemblée législative de Québec, décrète ce qui suit:

**H**IS MAJESTY, with the advice and consent of the Legislative Council and of the Legislative Assembly of Quebec, enacts as follows:

S.R., c. 78,  
a. 3, am. **1.** L'article 3 de la Loi de la taxe sur les transferts de valeurs mobilières (Statuts refondus, 1941, chapitre 78) est modifié en retranchant les alinéas *e* et *f* du paragraphe 1.

**1.** Section 3 of the Security Transfer Tax Act (Revised Statutes, 1941, chapter 78) is amended by striking out sub-paragraphs *e* and *f* of subsection 1 thereof. R.S., c. 78, s. 3, am.

Id., a. 4,  
am. **2.** L'article 4 de ladite loi est modifié en remplaçant l'alinéa *b* du paragraphe 1 par le suivant:  
"b) Quatre centins sur toute action transférée ou vendue à un prix excédant cent cinquante dollars par action, plus un dixième pour-cent de la partie du prix excédant cent cinquante dollars;"

**2.** Section 4 of the said act is amended by replacing sub-paragraph *b* of subsection 1 thereof by the following: Id., s. 4, am.  
"b. Four cents for every share of stock transferred or sold at a price over one hundred and fifty dollars per share, plus one-tenth of one per cent of the portion of the price over one hundred and fifty dollars;"

Id., a. 5,  
am. **3.** L'article 5 de ladite loi est modifié *a.* En remplaçant le paragraphe *a* par le suivant:  
"a) Dans tous les cas visés par lessous-paragraphes *a* et *b* du paragraphe 1 dudit article, par la personne qui vend, transporte ou cède;"  
*b)* En retranchant le paragraphe *d*;  
*c)* En ajoutant l'alinéa suivant:

**3.** Section 5 of the said act is amended: Id., s. 5, am.  
*a.* By replacing sub-paragraph *a* thereof by the following:  
"a. In any of the cases contemplated by sub-paragraphs *a* and *b* of subsection 1 thereof, by the vendor, transferor or assignor;"  
*b.* By striking out sub-paragraph *d* thereof;  
*c.* By adding thereto the following paragraph:

Action civile. "En outre de la poursuite pénale ci-après prévue, une action civile peut être intentée pour recouvrer toute taxe imposée par la présente loi."

"Besides the penal proceedings herein-after contemplated, a civil action may be taken to recover any tax imposed by this act." Civil action.

S. R.,  
c. 78,  
a. 14, am.

4. L'article 14 de ladite loi est modifié en insérant, après le paragraphe 4<sup>o</sup> du premier alinéa le suivant :

"5<sup>o</sup> Pour allouer aux personnes autorisées à agir comme percepteurs une indemnité n'excédant pas deux pour-cent de la taxe perçue."

Entrée en  
vigueur.

5. La présente loi entrera en vigueur le 1er avril 1944.

4. Section 14 of the said act is amended by inserting, after sub-paragraph 4 of the first paragraph thereof, the following sub-paragraph: <sup>s. 78,  
s. 14, am.</sup>

"5. To allow to persons authorized to act as collectors an indemnity not exceeding two per cent of the tax collected."

5. This act shall come into force on the first of April, 1944. <sup>Coming  
into force.</sup>